
Generalforsamling	i	OK	Pan	den	26.	maj	2020	
 
Generalforsamlingen blev afholdt online via Zoom p.g.a. Corona krisen. Referent: jan bille 
 
Der var 33 ”online‐fremmødte” medlemmer tilstede. 
 
Dagsorden ifølge vedtægterne: 
 

1. Valg af dirigent 
Ad. 01.  Finn Hother blev indstillet af bestyrelsen og godkendt af forsamlingen. Finn 
godkendte generalforsamlingens lovlighed og gav herefter ordet til formanden. 
 

2. Formandens beretning 
Ad. 02.  Formandens beretning har tidligere været offentliggjort og er tilgængelig i sin fulde 
længde sammen med årsberetningerne fra klubbens udvalg. De samlede beretninger kan læses 
her:  >>>Link til beretninger<<< . 
 
Lone gennemgik en række af højdepunkterne fra sæsonen: 

 Vi vandt DM Klub på Als 

 Vi afholdt et stort JWOC 

 Stor succes med NightTrail 

 Stor succes med NightChamp 

 Vi gennemførte Kristi Him Løbet trods forhindringer 

 Vi afholdt klubmesterskaber i Store Lyngdal 

 Der blev afholdt det sidste Femina Løb med 80 hjælpere 
I løbet af det kommende år skal vi have fundet en afløser for Feminaløbet og vi skal fortsat afvikle 
Skole OL. 
Den 11. marts lukkede landet ned p.g.a. Corona, og vores træninger og andre aktiviteter stoppede 
brat. Klubhuset blev lukket og alle træninger blev aflyst. Midt i maj blev de åbne træninger 
introducet og de viste sig at blive en stor succes. Planen er at fortsætte konceptet hen over 
sommeren. 
OK Pan står for tiden uden klubtræner, hvilket er et problem der skal løses. 
I den seneste tid har vi haft stor aktivitet forårsaget af en henvendelse fra naturinteresserede og 
fra kommunen. Der er et område i skoven, som vi er nødt til at rød skravere, da der er konstateret 
sjældne planter. Problemet ser ud til at være sat i bero for en stund. 
Bestyrelsen har sammen med en del af medlemmerne lavet et stort arbejde med at udarbejde en 
strategi for klubben frem til 2024. Strategien skulle have været præsenteret på 
generalforsamlingen, men det skønnes, at det giver mere mening at vente til medlemmer igen får 
mulighed for at være samlet på Silistria. 
Lone afsluttede sin beretning med at rette en stor tak til alle medlemmerne for deres bidrag til at 
få klubben til at fungere. 
 



Efter beretningen var der diskussion af problematikken omkring projektet med etablering af 
vildskov i Marselisborg skovene hvorefter formandens beretning blev godkendt. 
 

3. Forelæggelse af det reviderede regnskab. Det reviderede regnskab har været fremlagt på 
Silistria, og kan findes her: 
http://okpan.dk/bestyrelsesreferater/%C3%85rsregnskab%202019%20endeligt.pdf  

Ad. 03.  Regnskabet, som for en gangs skyld var blevet rundsendt, blev gennemgået af Kell. 
Der blev lavet en summarisk gennemgang og en tydeliggørelse af enkelte punkter. I år var 
regnskabet særligt positivt som følge af et meget succesfuldt JWOC. 
Efter gennemgangen blev regnskabet godkendt. 
 

4. Behandling af indkomne forslag. Medlemmers forslag, der ønskes behandlet, skal være 
bestyrelsen i hænde senest 8x24 timer før generalforsamlingens start. 

Der var indkommet et forslag fra Lasse Werling angående pensionist rabat på kontingent. 
Forslaget blev gennemgået og bestyrelsens overvejelser i forhold til forslaget blev fremlagt. 
Bestyrelsen fremlagde som en konsekvens af Lasses forslag et forslag om at ændre medlemskabet 
”abonnent” til ”støttemedlem” og samtidig hæve beløbet for dette kontingent til 300 kroner om 
året. Støttemedlemskabet kan tilgodese flere medlemsgrupper . 
Forslaget blev vedtaget med 21 stemmer for, 2 imod og 2 blanke stemmer. 
 

5. Fremlæggelse af budget og eventuel kontingentfastsættelse for det kommende år. 
Ad. 05.  Kell gennemgik budgettet for 2020 med de uregelmæssigheder Corona krisen nu 
engang medfører. På trods af nedlukninger, aflysninger og ændringer i års programmet ser det ud 
til, at vi samlet set sparer mere i udgifter end vi mister i indtægter. 
Kell gennemgik vores udgifter i forhold til DOF og det vurderes, at bestyrelsen bliver nødt til at 
tage denne diskussion op igen på et senere tidspunkt. 
Budgettet blev herefter taget til efterretning. 
 

6. Valg af formand (i ulige år).  
Ad. 06.  Formanden er på valg i ulige år og fortsætter derfor yderligere et år. 
 

7. Valg af kasserer (i lige år). Kell Sønnichsen er på valg. 
Ad. 07.  Kell Sønnichsen var på valg, og indvilgede i at fortsætte. Der var ingen 
modkandidater så Kell fortsætter endnu en periode 
 

8. Valg af bestyrelsesmedlemmer jf. § 6. Kent Lodberg og Ulrik Johansen er på valg. 
Ad. 08.  Ulrich ønskede ikke genvalg hvorimod Kim Rokkjær stillede op til valg. Da der ikke var 
yderligere kandidater blev Kent og Kim valgt til den næste periode. 
 

9. Valg af suppleanter. Alle er på valg. 
Ad. 09.  Eskil Schønning og Thomas Hornbæk stillede op som suppleanter og blev begge valgt. 
 

10. Valg af revisor. Jan Thomsen er på valg. 
Ad. 10.  Jan Thomsen blev genvalgt som revisor. 



 
11. Eventuelt.  

Bestyrelsen indstiller Mona Nørgaard og Søren Bobach som æresmedlemmer i Pan. Den 
festlige del af kåringen foregår ved en senere lejlighed. 
Under punktet plejer Pan‐præstationen at blive uddelt, ligesom bestyrelsen havde 
planlagt at præsentere Strategi 2024. Begge udsættes sammen med fejringen af 
æresmedlemmerne til en senere lejlighed, når vi igen kan mødes på Silistria. 

Ad. 11.  Når der indstilles æresmedlemmer af klubben skal generalforsamlingen godkende 
udnævnelsen ved afstemning. Mona og Søren blev begge godkendt med henholdsvis 24 og 27 
stemmer. 
 

Der var ikke yderligere punkter på dagsordenen og formanden takkede de fremmødte medlemmer. 


